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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/18 SESJI RADY GMINY REŃSKA WIEŚ  

W DNIU 15 LUTEGO 2018 ROKU 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

5. Podsumowanie działalności Rady Gminy Reńska Wieś i Komisji Stałych Rady Gminy  

w 2017 roku. 

6. Przedstawienie i uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2018 rok. 

7. Przedstawienie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy na 2018 rok 

8. Przedstawienie i uchwalenie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

9. Głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

a) zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2018; 

b) zmiana wieloletniej prognozy finansowej; 

c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowo-

ści ich pobrania i wykorzystania, dla niepublicznych szkół, dla których Gmina jest organem 

rejestrującym; 

d) zmiany uchwały Rady Gminy Reńska Wieś nr XVI/109/12 z dnia 25 stycznia 2012r.  

w sprawie nadania nazwy ulicy w Większycach; 

e) sprzedaży nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2316 położonej w obrębie Reńska 

Wieś stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś; 

f) sprzedaży nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2315/1 położonej w obrębie Reńska 

Wieś stanowiącej własność Gminy Reńska Wieś. 

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

11. Zapytania i interpelacje. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Obecnych 15 radnych ze statutowego składu 15 radnych lista obecności załącznik nr 1.  

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel - otwarcie, stwierdzenie prawomocności 

obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Reńska Wieś. Prośba o sprawne obrady, o godz. 17.30 zebranie 

wiejskie w Reńskiej Wsi. Zapytanie, czy są do porządku obrad jakieś zmiany? 
 

Skarbnik Gminy Reńska Wieś R. Słociak: prośba o wprowadzenie do porządku obrad uchwały  

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Reńska Wieś. 
 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: zapytanie czy jeszcze jakieś propozycje zmian  

do porządku obrad? (Brak dodatkowych zmian) Zarządzenie głosowanie. Kto z Pań/Panów Radnych jest 

za tym, żeby do porządku obrad wprowadzić dodatkowy punkt w postaci projektu uchwały sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Reńska Wieś? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  Za – 15, wstrzymujących – brak, przeciw – brak. 

Ad. 2 Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

Wójt Gminy M. Wojciechowski - sprawozdanie z pracy za okres od 8 grudnia 2017 do 14 lutego 2018 

r. – załącznik nr 2 

Informacja uzupełniająca do sprawozdania Wójta: 
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- 19 grudnia - Zakład Usług Komunalnych Baborów trwają rozmowy w sprawie zarządzania 

Cmentarzem w Reńskiej Wsi. Oferta wpłynęła, sprawa jest w trakcie ustalania, będzie poruszana na 

zebraniu wiejskim.  

 - 10 stycznia - spotkanie w sprawie modernizacji linii kolejowej K-Koźle – Nysa. Druga nitka torów na 

trasie  Kędzierzyn – Twardawa najprawdopodobniej nie powstanie. Pomiędzy PKP a Gminami walka o 

przejazdy. PKP chce żeby Gminy przejęły odpowiedzialność za bezpieczeństwo na przejazdach. Sprawa 

jest w toku.  

- 18 stycznia Odrzańska Droga Wodna – wraca sprawa połączenia Odry z Dunajem poprzez kanał Odra-

Dunaj. Zamiast przebudowy infrastruktury na terenie miasta Koźla jest pomysł budowy kanału jak stare 

koryto Odry od Kobylic do Poborszowa. To zadanie w perspektywie na ok 30 lat. Sprawa jest 

rozwojowa.  

- 23 stycznia -  spotkanie w sprawie dofinansowania remontu Katedry. Sąsiednie gminy rozważają 

dofinansowanie w wysokości po 5.000 zł w roku 2018 i 2019. Policja ma dostać nowe samochody. 

Część kosztów mają pokryć gminy -7 400,00 zł. każda Gmina wiejska. Na wspólnym posiedzeniu 

Komisji można będzie przemyśleć wydatki w ramach nadwyżki budżetowej.  

- 30 stycznia – otwarcie Regionalnej Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. Dotychczasowa 

opłata 12,50 na Związek jest niewystarczająca. W przyszłym roku planowana będzie podwyżka. Ceny 

na przetargach są zdecydowanie wyższe niż można było przewidywać. W przetargu wystartowała tylko 

1 firma z  kwotą 279 zł od tony w naszej gminie. Dlatego w Związku zapadła decyzja, że od tego roku 

Usługi Komunalne będą woziły odpady, a docelowo obsługiwać będą cały teren związku. Usługi 

komunalne jako spółka są własnością Związku. Usługi Komunalne odkupiły pojemniki od ENERIS, 

dlatego nie było potrzeby wymiany kubłów. Gminy mają obowiązek segregacji odpadów. Poziomów 

recyklingu na koniec 2017 roku wyniósł – 30 %.  

- 5 lutego – u Notariusza sprzedaż gruntów. Była ogłoszona otwarta sprzedaż, 5 ha działki. 3 rolników 

złożyło ofertę, dwóch wpłaciło wadium, a ma przetarg przyszedł jeden. Nie było innych chętnych.    

 - 14 lutego -  spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie nowej drogi, od 

wjazdu na boisko w Reńskiej Wsi, do Poborszowa do obwodnicy. Sprawa przedłużenia chodnika od 

ronda przez ul. Spokojną do końca wioski do ul. Raciborskiej - na razie odłożona w czasie.  W 2021 

roku będzie przygotowana dokumentacja na przebudowę drogi od boiska w Reńskiej Wsi do Polskiej 

Cerekwi,  łącznie z chodnikami; 

- do 1 kwietnia Rada Gminy powinna podjąć uchwałę w sprawie jednomandatowych okręgów 

wyborczych;  

- propozycja Gminy K- Koźle w sprawie rozbudowy stacji rowerowej na terenie Dębowa. Koszt stacji 

ok. 4 tys. na rok. Sprawa do rozpatrzenia na Komisji Wspólnej; 

- Uniwersytet Opolski - prośba o pieniądze na wsparcie wydziału lekarskiego. Sprawa na Komisje. 

- oficjalna informacja o niekandydowaniu w wyborach 2018 na Wójta. 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy za okres od 29 

grudnia 2017 do 14 lutego 2018 Informacja przewodniczącego: 

- 3 stycznia – udział w uroczystościach pogrzebowych  ś. p. Brygidy Spitalnej; 

- 11 stycznia – udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej; 

- 18 stycznia – spotkanie z pełnomocnikiem Ministra Żeglugi Śródlądowej; 

- 22 stycznia – spotkanie z PZW w sprawie podpisania umowy; 

- 25 stycznia – Komisja Finansowo Gospodarcza; 

- 9 lutego - udział w uroczystościach pogrzebowych  ś. p. Chludka. 

 

Poczta: 
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5 stycznia – przedłużenie terminu składania do Złotej Księgi samorządowej; 

12 stycznia – informacja Wojewody Opolskiego o odstąpieniu  rozstrzygnięcia nadzorczego dot. MPZP 

dla Reńskiej Wsi;  

17 stycznia  - informacja Związku Gmin Polskich – dot. nowelizacji samorządowej ordynacji wyborczej; 

19  stycznia – referat płac UG Reńska Wieś przekazał sprawozdanie ze średniego wygrodzenia 

nauczycieli; 

23 stycznia – pismo Ministerstwa Rodziny Pracy Polityki Społecznej z prośbą rozważenia pisma  

P. Stanisław Fijak z Poborszowa. Pismo przekazane zostało Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej; 

6 lutego – wpłynęło pismo z Urzędu Wojewódzkiego ze skargą Pana Kołodziejskiego na Wójta 

związane z aktywizacją mieszkańców Gminy.  

 

Ad. 4  Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - I. Mainka posiedzenie 11 stycznia 2018, temat: plan pracy  

i kontroli na 2018 rok.  

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej – J. Greinert:  29 stycznia 2018. Temat przyjęcie 

planu pracy na rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej – K. Olszowka: 25 stycznia, podsumowanie 

pracy za 2017 rok, opracowanie i przyjęcie planu pracy na 2018.  

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: otwarcie dyskusji nad sprawozdaniami; 

Radny J. Domin: W poprzednich kadencjach za czasów ś. p. Pana Olszowka i Pana Spitalnego komisja 

rewizyjna wyjaśniała niejasne sprawy, teraz nie. Przytoczenie licznych nieprawidłowości podczas 

inwestycji gminnych. Poparcie dla Pana Kołodziejskiego, z jedną uwagą, że nie wszyscy radni są 

niegospodarni, to jest nieprawdą,  bo „moja osoba poruszała niektóre sprawy”.  

Radna V. Nabrdalik: zapytanie do Radnego J. Domina skąd wszedł w posiadanie tego pisma. 

Radny J. Domin: odp: ze otrzymał.  

Radny B. Ardeli: przytoczenie części zadań zrealizowanych w ramach swojej długoletniej pracy 

radnego, prośba o nieocenianie osób, których zasług się nie zna.  

K. Kołodziejski odpowiedź, że gdyby znał te informacje o Radnym Ardeli, to by nie było sprawy, 

uważa Radnych za normalnych ludzi, ale pod względem utajniania informacji uważa radnych za 

nieuczciwych ludzi. 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: ucięcie dyskusji, propozycja powrotu do tej dyskusji  

w sprawach bieżących. Zapytanie czy jeszcze ktoś ma pytania do sprawozdań.  

Radny J. Majnusz: zapytanie, czy cmentarz w Reńskiej Wsi ma być samofinansujący się? 

Wójt Gminy M. Wojciechowski, odp: Zarządca ma tak ustalić opłaty, żeby pokryły bieżące 

utrzymanie.   

Radny J. Domin, zapytanie: czy cmentarz spełnia wymogi ustawy o cmentarzach.  

Wójt Gminy M. Wojciechowski, odp: ustawa nie dotyczy cmentarzy istniejących.  

Radny J. Domin, zastrzeżenia do planu pracy Komisji Finansowo-Gospodarczej, brak tematyki 

dotyczącej: nowych zasad transportu publicznego; ustawy krajobrazowej; przetargów;  uwaga, że na 

posiedzeniu był omawiany tylko temat ustalenie planu pracy. Zarzut do Komisji rewizyjnej, ze od 3 lat 

nie odpowiedziała na pismo z zapytaniem na jakich zasadach zlikwidowano oczyszczalnię  

w Długomiłowicach.   
 

Ad. 5. Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: podsumowanie działalności Rady Gminy Reńska 

Wieś (załącznik nr 3), przedstawienie frekwencji Radnych na sesjach (załącznik nr 4);  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - I. Mainka: sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Gminy 

Reńska Wieś za 2017 rok (załącznik nr 5); 
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Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej – J. Greinert:  sprawozdanie z pracy Społeczno-

Oświatowej Gminy Reńska Wieś za 2017 rok (załącznik nr 6); 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej – K. Olszowka: sprawozdanie z pracy Komisji 

Finansowo – Gospodarczej  Gminy Reńska Wieś za 2017 rok (załącznik nr 7); 
 

Ad. 6 Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel:  odczytanie projektu uchwały  XXXVIII/218/18  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy. Otwarcie dyskusji, brak głosów w dyskusji. Zarządzenie 

głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej wcześniej uchwały? 

 W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za – 15;  przeciw – 0;  wstrzymujące – 0). (załącznik nr 8); 
 

Ad. 7  Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej – J. Greinert:  Przedstawienie planu pracy 

Komisji Oświatowej – J. Greinert. (załącznik nr 9) 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej – K. Olszowka Przedstawienie planu pracy 

Komisji Finansowo – Gospodarczej (załącznik nr 10) 
 

Ad. 8 Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel  odczytanie projektu uchwały  XXXVIII/219/18  

w sprawie przyjęcia planu pracy i kontroli  Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. Prośba do  

Przewodniczącej Komisji o przedstawienie planu pracy.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - I. Mainka Przedstawienie planu pracy i kontroli  Komisji 

Rewizyjnej na 2018 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem 

przedstawionej uchwały?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za – 14;  przeciw – 1 Radny Jan Domin;  wstrzymujące – 0). 

(załącznik nr 8).  
 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: Ogłoszenie 10-minutowej przerwy 
 

AD. 9 A) PROJEKT UCHWAŁY NR XXXVIII/220/18 w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

2018 

Skarbnik Gminy R. Słociak: omówienie  i odczytanie w. w. uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: otwarcie dyskusji  

Radny J. Domin: zapytanie skąd wynika taka duża nadwyżki budżetowej? 

Wójt Gminy M. Wojciechowski: zadanie jest dwuletnie, wykonawca nie przerobił wszystkiego co 

było w planie w roku 2017, ale teraz pracuje 5 brygad, termin nie jest zagrożony. 

Radny J. Domin: zarzut, że zakup samochodu w Mechnicy jest marnotrawstwem, w sytuacji, kiedy 

inne obiekty, np. GOK, szkoły nie spełniają wymogów PPOŻ. Zapytanie, dlaczego zakup nie został 

zgłoszony na koniec 2017 roku. Sugestia, że to zaliczka wyborcza.  

Radny J. Greinert OSP Mechnica Kamionka jest zarejestrowana w Krajowym Systemie Ratowniczo-

Gaśniczym, w roku 2017 wyjeżdżała 36 razy. Do każdego zdarzenia jednostka musi wyjechać. Bardzo 

często Mechnica jest jako pierwsza na miejscu zdarzenia. Pismo w sprawie zakupu było złożone we 

wrześniu 2017 roku. Sprawa poruszana była już parę razy.  

Wójt Gminy M. Wojciechowski: o tej sprawie mówiliśmy już kilka razy.   

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem 

przedstawionej uchwały sprawie zmiany budżetu?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za – 14 radnych;  przeciw – 1 Radny Jan Domin;  

wstrzymujące – brak). (załącznik nr 12).  
 

AD. 9B) PROJEKT UCHWAŁY NR XXXVIII/221/18 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej 
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Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: odczytanie projektu uchwały, Zarządzenie głosowania:  kto 

jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za – 14 radnych;  przeciw – brak;  wstrzymujące –1 Radny  

J. Domin) (załącznik nr 13).  
 

AD. 9C) PROJEKT UCHWAŁY NR XXXVIII/222/18 w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania, dla niepublicznych szkół, dla których Gmina jest organem rejestrującym; 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: zapytanie czy wszyscy mają uchwałę przed sobą (odpowiedź 

z Sali „tak”) zapytanie czy czytać uchwałę w całości? (odpowiedź z sali: „nie”) zapytanie, czy są 

pytania do uchwały? (odpowiedź z sali: „nie ma”)  Zarządzenie głosowania:  kto jest za przyjęciem tej 

uchwały?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za – 15 radnych;  przeciw – brak;  wstrzymujące –brak) 

(załącznik nr 14).  

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: uchwała się zmienia w związku ze zmianą Ustawy  

z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych  (Dz. U. 2017 poz. 2203). 
 

AD. 9D) PROJEKT UCHWAŁY NR XXXVIII/223/18 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy 

Reńska Wieś nr XVI/109/12 z dnia 25 stycznia 2012r. w sprawie nadania nazwy ulicy  

w Większycach; 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy  J. Majnusz:  w par. 1 błąd w druku, zamiast Radziejów 

ma być Większyce. Przedstawienie projektu uchwały. Otwarcie dyskusji. 

 Radny J. Domin: ta droga powinna być gminna. Ona jest w budżecie do wykonania.  

Wójt Gminy M. Wojciechowski: w perspektywie będzie drogą gminną, na razie nie spełnia warunków 

drogi gminnej. Ludzie budują domy, muszą być numery. Ten odcinek drogi nie jest do wykonania w tym 

roku.  

Skarbnik Gminy R. Słociak: w 2018 roku nie ma ulicy Sportowej do realizacji, w 2019 będzie.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy  J. Majnusz Zarządzenie głosowania:  kto jest za 

przyjęciem tej uchwały?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za - 13 radnych;  przeciw - 1 Radny J. Domin,  wstrzymujące –

Radna B. Wiśniewska) (załącznik nr 15).  
  

AD. 9E) PROJEKT UCHWAŁY NR XXXVIII/223/18 w sprawie zmiany sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 2316 położonej w obrębie Reńska Wieś stanowiącej własność Gminy 

Reńska Wieś; 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: przedstawienie projektu uchwały. Otwarcie dyskusji.  

Radna V. Nabrdalik: zapytanie, gdzie jest ta działka? 

Wójt Gminy M. Wojciechowski: trasa do Koźla za rondem po prawej stronie, gdzie maja być 

budowane obiekty wielkopowierzchniowe.  Droga będzie niepotrzebna, być może będzie tam wycinka 

drzew.  

Radna B. Wiśniewska: tam już były cięte drzewa. 

Radny J. Domin: przy rowach  na bazie ustawy Szyszki drzewa są już wycięte, zostało tylko kilka 

badylów.  

Wójt Gminy M. Wojciechowski  Przy rowie rolnik mógł ściąć, ale przy ulicy nie były ścinane. 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: Zarządzenie głosowania:  kto jest za przyjęciem 

przedstawionej uchwały?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za - 15 radnych;  przeciw - brak,  wstrzymujące –brak) (zał. nr 

16).  
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AD. 9F) PROJEKT UCHWAŁY NR XXXVIII/223/18 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 2315/1 położonej w obrębie Reńska Wieś stanowiącej własność Gminy 

Reńska Wieś. 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: przedstawienie projektu uchwały. Otwarcie dyskusji. 

Zarządzenie głosowania:  kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?  

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za - 15 radnych;  przeciw - brak,  wstrzymujące –brak) 

(załącznik nr 17).  
 

AD. 10) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: Zarządzenie głosowania:  kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania? 

Radny J. Domin:  tam na drugiej stronie powinna być poprawka, to co Pani pisała tam. Bo ja w ten 

czas powiedziałem na tej sesji, że na ul. Przyjaciół nie ma kanalizacji deszczowej, a pani wpisała, że ja 

powiedziałem, że jest kanalizacja. To jest różnica.  

Wójt M. Wojciechowski: poprawi. 

Przewodniczący K. Flegel: dobrze, naniesiemy taką poprawkę. Kto jest za przyjęciem protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania z naniesieniem poprawki zgłoszonej przez Radnego Domin? 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  (za - 15 radnych;  przeciw - brak,  wstrzymujące –brak).  
 

AD. 11) Zapytania i interpelacje. 

Radny B. Ardeli:  zapytanie do J. Domina jako Sołtysa Długomiłowic, co zrobił w sprawie 

bezpieczeństwa i przystanku na ul. Naczysławskiej w Długomiłowicach. 

Radny J. Domin:  odp. Wystosowałem do Wójta pismo o wykonanie zatoki dwustronnej, otrzymałem 

odpowiedź że pismo zostało przekierowane do Starostwa. Przejścia dla pieszych są nieoświetlone, 

Sytuacja jest bardzo niebezpieczna.  Proszę się też zwrócić do Wójta, są też inni radni, ja zrobiłem co 

mogłem.  
 

Przewodniczący K. Flegel: przytoczenie regulaminu, ze chęć zabrania głosu powinna być poprzedzona 

podniesieniem ręki.  

Sołtys Większyce M. Matuszewski: podziękowanie za zaangażowanie w sprawę organizacji zabawy 

samorządowej.  Komitet rozliczył zabawę, zostało trochę pieniędzy, dlatego Komitet  zaprasza Radnych, 

Wójtów i sołtysów na kręglę 16. marca (piątek) na 18.00 do Dworku w Komornie.  
 

Radna B. Wiśniewska: zapytanie dot. informatora gminnego, wpisano że robiona była kanalizacja 

deszczowa w Długomiłowicach, w którym miejscu? Kwota 2.900 zł 

Wójt M. Wojciechowski: Odpowiem na kolejnej sesji. 
 

Radny J. Majnusz: poinformował, że koniunktura w rolnictwie jest nieciekawa, większość rolników 

nie ma pieniędzy na zakup pola za 300 tys. zł.  Samochód strażacki dla Mechnicy się należy, jest to 

jedna  z najszybciej reagujących jednostek w rejonie.  
 

Radna B. Wiśniewska: prośba o przeprowadzenie kontroli PPOŻ i przedstawienie protokołów radnym  

Wójt M. Wojciechowski: kontrole przeciwpożarowe  przeprowadzane są  zgodnie z harmonogramem 

w każdym obiekcie oświatowym i kulturalnym i gminnym, zgodnie z przepisami i zgodnie z prawem.  

Radna B. Wiśniewska: ustny wniosek o przedstawienie radnym na kolejnej Sesji protokołów PPOŻ. 

Radny J. Domin:  przytoczenie  nieprawidłowości PPOŻ w obiektach szkolnych, Urzędzie i Domu 

Kultury. Drzwi na ciągu ewakuacyjnym muszą być zgodne z kierunkiem ewakuacji.  
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Sołtys Kamionka I. Badzin: zapytanie co ze starym sklepem w Kamionce. Budynek się sypie. Do kogo 

to należy. 

Wójt M. Wojciechowski: obiekt jest prywatny, stoi na prywatnym gruncie. Jeżeli zagraża  

bezpieczeństwu, to proszę o pismo, wyślemy inspektorat nadzoru budowlanego. 
 

Łężce Sołtys J. Plesch: zapytanie co z rozsypującym się obiektem w Łężcach na dole koło baru.  

Wójt M. Wojciechowski: tam jest nieuregulowany stan prawny, Inspektor nadzoru nie umie sobie  

z tym poradzić. Najlepiej trzeba byłoby wykonać to zastępczo i dochodzić finansów z nikłą szansą na 

odzyskanie pieniędzy.  
  

Radny J. Domin: w powiecie strzeleckim, Burmistrzowie i Wójtowie się dogadali, napisali pismo do 

Nadzoru, że te obiekty estetycznie szpecą. Te większe powinny mieć protokół i książkę obiektu. Brak 

książki to 5 tys. zł kary. W gminie Ujazd tak było.  

Wójt M. Wojciechowski: zapytam burmistrza Ujazdu. 
 

Wójt M. Wojciechowski: Wyjaśnienie dot. sprawy poruszonej wcześniej przez Radnego Domina  

dotyczącej dołożenia 20 % do drogi Radziejów, Większyce – Łężce. Podczas realizacji projektu 

kanalizacji sanitarnej dla Radziejów  i Pociękarb, powiat postawił warunki, że połowę drogi gmina ma 

odtworzyć. Prosiłem, żeby nie wymuszać tego wtedy, bo droga jest pofalowana. Napisałem wtedy 

pismo, ze jeżeli Zarząd Dróg będzie remontował tą drogę, to my się wtedy do tej drogi dołożymy. 

Deklaracja, ze dołożymy 20 % po to, żeby wniosek dostał lepszą punktację i Zarząd Powiatu miał 

argumenty dla radnych, to jest o wiele mniej kosztowo niż wynikałoby to z obowiązków które przy 

budowie kanalizacji powstały.  
 

Radna B. Wiśniewska: zapytanie, jaka szansa wyremontowania drogi powiatowej ul. głównej na 

odcinku. 

Wójt M. Wojciechowski: mogę interweniować w tej sprawie, ale ja nie umiem odpowiedzieć. 
 

Łężce Sołtys J. Plesch: zgłoszenie, ze ulica kozielska jest nieprzejezdna.  

Wójt M. Wojciechowski:  w decyzji są zniszczone fragmenty do odtworzenia.  
 

Sołtys Reńska Wieś, J. Kowalski: zapytanie, czy na ulicy Dębowej będą jakieś remonty?  

Wójt M. Wojciechowski: powodem dziur są ciężkie samochody, wiemy, że Firma chce się przenieść. 

Tam jeżdżą duże samochody, pod taki transport trzeba byłoby robić drogę od samego początku.  
 

Sołtys Radziejów R. Pielot:  prośba, żeby Komisja przyjechała do Radziejowa na ul. Nowy Dwór, 

potrzebny jest tam chodnik.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej – K. Olszowka: będzie komisja wyjazdowa, 

pojedziemy.  
 

AD. 12) Przewodniczący Rady K. Flegel – zakończenie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Reńska 

Wieś. 
 

Obrady sesji zakończono o godz. 1615. 

 

Protokołowała: Anna Ludwig 

 


